
 
 

NVDE reactie internetconsultatie inz 
Wijzigingsregeling SEEH 2020 
 

Utrecht, 7 juli 2020 

 

Geachte heer/mevrouw, 

 

Graag maakt de Nederlandse Vereniging Duurzame Energie (NVDE) gebruik van de mogelijkheid 

om te reageren op de consultatie over aanpassingen in de SEEH-regeling.  

 

Het is goed nieuws dat de Minister in haar ‘doorbouw’ plan van 20 mei een tijdelijke verhoging 

van de subsidiebedragen in de regeling Stimulering energiebesparing eigen huis (SEEH) heeft 

aangekondigd. Dit is hard nodig gezien de vraaguitval en omzetdaling in de sector als gevolg van de 

coronacrisis. Door in te zetten op het verder stimuleren van isolatie wordt bijgedragen aan het halen 

van de klimaatdoelstellingen en worden woningen en gebouwen voorbereid op toekomstige 

alternatieven voor verwarming met aardgas.  

 

In de consultatiedocumenten wordt voorgesteld om de mogelijkheid te creëren om vaker dan één keer 

(per gebouw) subsidie aan te vragen. Ook dit is een goede ontwikkeling, omdat dit bewoners en 

eigenaren in staat stelt om de verduurzaming in meerdere stappen - in plaats van in één keer- 

te realiseren, wat de drempelverlagend zal werken. Ook voor bewoners die -vanwege hun type 

woning- geen twee maatregelen kúnnen nemen (monument, geen spouw, geen kruipruimte) biedt dit 

een kans om toch met subsidie een gebouwdeel aan te pakken. Ten slotte geldt voor de groep 

aanvragers die eerder al gebruik hebben gemaakt van de SEEH (en dus twee maatregelen hebben 

uitgevoerd), de kans zeer klein is dat zij nóg eens twee maatregelen gaan nemen. Dus ook voor deze 

groep is de aanpassing naar één maatregel wenselijk. 

 

De verlaging van het aantal maatregelen kan ook een antwoord zijn op de verwachte onderuitputting 

van het beschikbare budget van de regeling. Volgens de cijfers per 1 juni 2020 is er in de afgelopen 

negen maanden voor 30 mln euro aan subsidie aangevraagd, 16 mln euro verstrekt, en nog 68 mln 

euro (80%) beschikbaar voor de resterende zeven maanden. Om te zorgen dat deze middelen 

alsnog worden benut, is het goed denkbaar de subsidie (tijdelijk) voor één maatregel mogelijk 

te maken.  

 

Deze versimpeling voorkomt onderuitputting, is goed voor (behoud van) de sector, en verlaagt de 

drempel bij eigenaar-bewoners om tot isoleren over te gaan.  

 

NVDE gaat er vanuit dat bovenstaande punten worden meegenomen bij de uiteindelijke 

vaststelling van de betreffende regeling. Uiteraard zijn wij graag bereid tot nadere toelichting. Hiertoe 

kunt u contact opnemen met Annemarie Costeris, via annemariecosteris@nvde.nl. 

 

 

Over de NVDE: 

De Nederlandse Vereniging Duurzame Energie (NVDE) vertegenwoordigt meer dan duizend bedrijven die werken 

aan een energievoorziening die volledig is gebaseerd op hernieuwbare energie. Met deelnemers vanuit alle 

invalshoeken versnelt de NVDE  het proces van energietransitie met kracht, inspiratie en veel enthousiasme. 

 

 

 


